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Jacek Saryusz-Wolski – poseł do Parlamentu Europejskiego –
odnosi się do twierdzeń, że Unia Europejska przekaże Polsce
7,4 mld euro na walkę z epidemią. Zauważa, że nie chodzi tu
wcale o dodatkowe pieniądze. Nasz kraj bowiem i tak miał je
otrzymać,  a  obecnie  Komisja  Europejska  zaproponowała
przekierowanie tych środków. Ostateczną decyzję podejmą w tej
sprawie Rada UE i Parlament Europejski. „To będzie inne użycie
już  przydzielonych  pieniędzy”.  Europoseł  tłumaczy,  co  Unia
może  zrobić  w  sprawie  epidemii  Covid-19.  Nie  ma  ona
kompetencji  odnośnie  systemu  opieki  zdrowotnej  krajów
członkowskich  czy,  co  do  ochrony  granic.  „Ma  tej  mierze
kompetencje miękkie. […] Zbeształa Niemcy i Francję, które
zamknęły eksport środków ochronnych”.
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